
Sprawozdanie 

z  działalności  Komisji  Finansowej, Infrastruktury  

i Rozwoju za 2022 r. 
 
 

Do podstawowych zadań Komisji należała praca nad budżetem, który jest 

opracowywany przez Wójta na każdy rok. Budżet jest jednym z najważniejszych 

dokumentów uchwalonych przez Radę Gminy, zawiera wysokość dochodów  

i wydatków oraz plan inwestycyjny na bieżący rok i  lata następne. 

W okresie analizowanym Komisja odbyła 14 posiedzeń, komisja zgłosiła   7  

wniosków, które były skierowane do Przewodniczącego Rady Gminy celem 

wyjaśnienia  i realizacji. Odbyło się 6 posiedzeń wspólnych komisji stałych Rady 

Gminy. 

W posiedzeniach Komisji w zależności od omawianego zagadnienia 

uczestniczyli oprócz członków Komisji: Pani Wójt, Z-ca Wójta, Skarbnik Gminy, 

Kierownicy jednostek organizacyjnych oraz pracownicy Urzędu Gminy, 

przedstawiciele Zarządu Powiatu Tucholskiego oraz zaproszeni goście. 

Podczas posiedzeń komisja zapoznała się i analizowała następujące tematy: 

1. dokonano oceny realizacji wniosków wypracowanych na posiedzeniach komisji 

w 2020 roku, 

2. analizowano realizację zadań z zakresu gospodarki odpadami kom. w roku 

2021, 

3. zapoznano się z ulgami i zwolnieniami podatkowymi zrealizowanymi przez 

Wójta w 2020 r., 

4. zapoznano się z informacją o stanie dróg gminnych i powiatowych na terenie 

Gminy Lubiewo oraz podsumowaniem akcji zimowej, 

5. dokonano oceny zrealizowanych zadań inwestycyjnych w latach 2021-2022  

wraz z informacją o pozyskaniu funduszy zewnętrznych, 

6. zapoznanie się z raportem o stanie Gminy Lubiewo za rok 2021, 

7. zapoznanie się z informacją nt. nieruchomości (budynków i budowli) 

stanowiących własność gminy na dzień 31.03.2021r. oraz wypracowanie 

ewentualnych wniosków, 

8. informacja o zasobach mieszkaniowych ( lokale mieszkalne i użytkowe ), 

stosowanych stawkach oraz obowiązujących uchwałach Rady Gminy w tym 

zakresie, 

9. analizowano sprawozdania i wypracowanie stanowiska w sprawie wykonania 

budżetu gminy Lubiewo za rok 2021, 

10. Informacja nt. zasad korzystania z sal gimnastycznych, wypożyczalni sprzętu 

wodnego, świetlic i kortów tenisowych z uwzględnieniem uzyskanych z tego 

tytułu dochodów do budżetu gminy oraz poniesionych kosztów w roku 2021 i za 

pierwsze trzy kwartały 2022r., 

11. Informacja nt. zarządzania drogami gminnymi, przygotowanie do akcji zimowej, 

12. wypracowano stanowiska komisji w sprawie projektów uchwał  

w sprawie wysokości stawek podatków na rok 2023,dokonano analizy projektu 

budżetu na rok 2023  



 

Odbywały się cykliczne spotkania z przedstawicielami Zarządu powiatu 

w zakresie bieżącej informacji na temat zadań powiatowych realizowanych na terenie 

gminy Lubiewo w pasie drogowym (utrzymanie dróg, poboczy, chodników, wycinka 

drzew, zakrzaczenia, inwestycje drogowe). 

Ponadto na posiedzeniach komisji wspólnej, gdzie tematyka omawianych 

spraw dotyczyła zakresu działania więcej niż jednej komisji omawiano tematy  

w zakresie:  

- Wypracowanie stanowiska nt. użytkowania oświetlenia na terenie Gminy Lubiewo 

- Zamiar przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Wojska Polskiego w Lubiewie po-

przez likwidację oddziału przedszkolnego 

- Plany inwestycyjne do realizacji z budżetu gminy na rok 2023. 

- Informacja nt. skrzyżowania drogi wojewódzkiej 240 z drogą powiatową w miejsco-

wości Bysław – stanowisko gminy i powiatu. 

- Projekt realizowany w szkołach „Innowacyjna edukacja w szkołach gminy Lubiewo”. 

- Zajęcie stanowiska w sprawie częstotliwości odbioru odpadów komunalnych do 

uwzględnienia w przetargu na rok 2023. 

-Zajęcie stanowiska w sprawie przejęcie działek drogowych w Bysławku po analizie 

ich obecnego stanu. 

- Zajęcie stanowiska w sprawie wniosku o sprzedaż działki w Minikowie 208/10. 

- Zajęcie stanowiska w sprawie wniosku o sprzedaż działki przy boisku, kortach w 

Lubiewie. 

- Zajęcie stanowiska w sprawie zakupu części działki od osoby prywatnej na powięk-

szenie działki drogowej w Bysławiu. 

- Sprawy bieżące – projekt budżetu na rok 2023, propozycje stawek podatkowych, 

wskazanie obszarów oszczędności, przebudowa-remont kanalizacji na ul. Witosa w 

Lubiewie, wyniki przetargów, oświetlenie uliczne, ogrzewanie świetlic, pismo Pani 

Dyrektor Żłobka dot. wypowiedzenia umowy) 

 

Na każdym posiedzeniu Komisji były omawiane sprawy bieżące, jak również 

analizowano i rozpatrywano materiały sesyjne. 

 

Kończąc niniejsze sprawozdanie chciałbym podziękować wszystkim, którzy  

w roku sprawozdawczym uczestniczyli w posiedzeniach Komisji, przygotowywali 

materiały do omawiania poszczególnych zagadnień podczas posiedzeń KFIiR, 

udzielali wyczerpujących wyjaśnień na zadawane pytania. 

Słowa podziękowania kieruję do Pani Wójt wraz z pracownikami nie sposób tu 

wszystkich wymieniać z racji pełnionych funkcji czy nazwiska, zaproszonych gości 

jak i członków komisji. 

Podziękowanie kieruję również do Pani Asi z biura rady za przygotowywanie 

posiedzeń komisji, pisanie obszernych protokołów i wniosków, oraz za całokształt 

związany z naszą pracą.  

To dzięki Wam wszystkim plan pracy Komisji udało się zrealizować. 

 

 

                                                      Przewodniczący  Komisji 



                       /-/ Krzysztof Zielazny 


